

2025 台灣呼吸道處理醫學會年會暨國際學術研討會				
Annual Meeting of Taiwan Society of Airway Management and International Conference				
Saturday, September 13				
Time/Venue		第一演講廳		
08:30-08:50		Registration		
09:15-09:30		Opening Remarks		
09:30-10:10		Plenary Lecture	Adoption of AI in hemodynamic and airway management of critical care patients Speaker : Dr. Annop Piriapatsom (Thailand) / Moderator : 陳坤堡 理事長	
10:10-10:30		Coffee break		
10:30-11:10		Plenary Lecture	Enhancing Thoracic Anesthesia: The Role of Video Laryngoscopes in Double-Lumen Tube Placement Speaker : Izumi Kawagoe (Japan) / Moderator : 程廣義 副院長	
11:10-11:50		Plenary Lecture	Regional Anesthesia for Intubation and Tracheostomy Speaker : Jean-Louis Horn (USA) / Moderator : 盧奕丞	
		Lunch Symposium (※演講廳內禁止飲食，採取先聽演講，後於演講廳外面發放餐盒及飲食)		
11:50-12:20	第一演講廳(專家演講)		第二演講廳(專家演講)	
	(贊助廠商) TOPIC Speaker : / Moderator :		(贊助廠商) TOPIC Speaker : / Moderator :	
11:20-13:00		午餐休息 (40 min)		
Time/Venue		第一演講廳	第二演講廳	Time/Venue
13:00-13:30		Case scenario of difficult or emergency airway for EMT Speaker : 曾達韋(EMT-P) Moderator : 林子傑	特殊族群：Emergency airway management for pediatrics Speaker : 何昇遠 醫師 Moderator : 宋文舉	13:00-13:40
13:30-14:00		Case scenario of difficult or emergency airway in ER Speaker : 劉彥宏 主任 Moderator : 周安國	Airway management of severe facial trauma Speaker : 張立偉 主任 Moderator : 張坤權 理事	13:40-14:20
14:00-14:30		中央呼吸道阻塞：插管之外的麻醉挑戰 Speaker : 洪少奇 醫師 Moderator : 何善台	因食道癌淋巴轉移壓迫之困難維持呼吸道 Speaker : 黃子旻 醫師 Moderator : 許傑閔	14:20-15:00
14:30-15:00		Role of bronchoscopy in emerging pulmonary hemorrhage Speaker : 劉鎮旗 醫師 Moderator : 張文瀚	急診室緊急呼吸道處置策略 Speaker : 黃泰霖 醫師 Moderator : 丁毅	
15:00-15:20		Coffee break		
15:20-15:50		Trouble shooting of emergency airway : identify of desynchronize from ventilator graphics. Speaker : 劉金蓉 總技師 Moderator : 梁信杰	Role of Extracorporeal Membrane Oxygenation in Emergency Airway Speaker : 蕭鎮源 醫師 Moderator : 范文林	15:20-15:50
15:50-16:20		Management of central airway critical stenosis: The role of interventional pulmonologist. Speaker :陳家弘 主任 Moderator :郭立國	Emergency Surgical Airway Management – Clinical Case Sharing Speaker : 王鑑瀛 醫師 Moderator : 尹彙文 主任	15:50-16:20
16:30-17:30		會員大會暨理監事選舉 (第一演講廳)		
(發放餐盒)				

2025 台灣呼吸道處理醫學會年會暨國際學術研討會

Annual Meeting of Taiwan Society of Airway Management and International Conference

Sunday, September 14

Time/Venue	第一演講廳		
08:30-08:50	Registration		
08:50-09:00	Opening Remarks		
	第一演講廳		第二演講廳
	Plenary Lecture		天工開物—工欲善其事，必先利其器 醫療設備與技術之專題介紹
09:00-09:40	Anesthesia management of intrapulmonary hemorrhage after chest trauma – including one lung ventilation Speaker : 丁乾坤 主任 Moderator : 呂忠和	09:00-09:20	廠商1
		09:20-09:40	捷大有限公司
09:40-10:00	Coffee break		
10:00-10:40	Surgical management of intrapulmonary hemorrhage after chest trauma Speaker : 楊于慧 主任 Moderator : 陳石池 院長	10:00-10:20	廠商3
		10:20-10:40	廠商4
10:40-11:20	特殊族群：Upper airway dynamics of sleep apnea patients. Speaker : 蔡明劭 教授 Moderator : 周建洪	10:40-11:00	廠商5
		11:00-11:20	廠商6
11:20-11:50	Lunch Symposium (※演講廳內禁止飲食，採取先聽演講，後於演講廳外面發放餐盒及飲食)		
	(贊助廠商) TOPIC Speaker : / Moderator :	11:20-11:50	(贊助廠商) TOPIC Speaker : / Moderator :
11:50 賦歸。或 11:50-12:30午餐休息 (40 min) 接 12:30-17:20 WORK SHOP (B1 OSCE中心)			

※相關議程內容持續更新中...

學分申請：

- ◆ 台灣護理學會教育積分
- ◆ 台灣麻醉專科護理學會
- ◆ 台灣麻醉醫學會
- ◆ 台灣急診醫學會
- ◆ 台灣急診加護醫學會
- ◆ 台灣胸腔暨重症加護醫學會
- ◆ 兒科醫學會
- ◆ 外傷醫學會

- ◆ 台灣耳鼻喉頭頸外科醫學會
- ◆ 中華民國重症醫學會
- ◆ 醫師公會聯合會
- ◆ 台灣醫療品質協會
- ◆ 台灣外科醫學會
- ◆ 台灣心臟暨胸腔暨血管麻醉醫學會
- ◆ 重症醫學專科醫師聯合甄審委員會

※學分申請中，依受理單位實際核發狀況而定

